
  
 
 

 
 

Kraków, dnia 23 kwietnia 2025 roku  

Do  
Aleksandra Miszalskiego 
Prezydenta Miasta Krakowa  
pl. Wszystkich Świętych 3-4 
30-004 Kraków  
 

 

Dotyczy: przyszłości sekcji hokejowej Cracovii 

 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 w oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku (Dz. U. 

1990 Nr 16 poz. 95 z późniejszymi zmianami), zwracam się do Pana z interpelacją w następującej 

sprawie. 

W ostatnich tygodniach media obiegły niepokojące informacje dotyczące przyszłości hokeja 

w Krakowie. W tej sprawie pisało też do mnie wielu mieszkańców, kibiców krakowskiego hokeja – od 

wielu pokoleń związanych z tą właśnie dyscypliną. Według dostępnych wiadomości Comarch z dniem 

1 kwietnia zdecydował się „wyprowadzić” hokej ze spółki KS Cracovia SA do nowej spółki Cracovia 

Hokej. W planach ma być również przekazanie lodowiska (według władz klubu nierentownego) 

miastu, przy jednoczesnej deklaracji opłacenia użytkowania tego obiektu na kolejny rok oraz 

przekazania 2 mln zł na działalność sekcji hokejowej w przyszłym sezonie. Pytanie, co po tym czasie. 

Wielu mieszkańców niepokoi się o przyszłość sekcji. Przy braku finansowania hokeja ze strony 

Comarchu oraz nieznalezieniu innych źródeł finansowania przez władze nowej spółki stanie ona pod 

znakiem zapytania. A przecież to nie tylko działalność seniorska, to także – według przekazów 

medialnych i informacji mieszkańców – około 200 młodych zawodników, dzieci i młodzieży trenującej 

w akademii. To wreszcie 100 lat tradycji, która łączy pokolenia Krakowian – kibiców.  

Mając na uwadze powyższe, uprzejmie proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Czy znane są Panu przedstawione wyżej okoliczności? Jeśli tak, to czy władze miasta 

monitorują niepokojące sygnały – docierające zarówno od mieszkańców, jak i z mediów? 



  
 
 

 
 

2. Czy planowane jest podjęcie działań, mających na celu ratowanie sekcji hokejowej Cracovii, 

np. poprzez wsparcie nowo powołanej spółki w poszukiwaniu prywatnych sponsorów? 

3. Czy miasto toczy rozmowy w sprawie przejęcia lodowiska? Jeśli tak, na jakim są etapie, 

jakie jest Pańskie stanowisko w tej sprawie oraz ewentualne plany wobec warunków jego 

użytkowania przez sekcję hokejową Cracovii? 

 

Z wyrazami szacunku 

 
Łukasz Gibała 


